

《单词百科:samsara是什么意思?samsara怎么发音?samsara的解释和用法》

英语单词samsara是什么意思?samsara怎么读?samsara怎么发音?瑞鸿网为您整理了samsara的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

samsara怎么读

samsara的读音:[s m's :r]

samsara的意思

1、n.轮回;转世

samsara的双语例句

1、The carefree rain's rhythm, the time samsara, is awaking or sleepwalks, is real or the fairyland.

畅快雨的节奏,时光的轮回,是醒着还是梦游,是真实还是幻境.

2、Let the second hand suspend, awakes from the samsara, loves thorough.

让秒针暂停,从轮回中睡醒,爱个彻底.

3、The value goal of six aspects of samsara is to surpass samsara for final extrication.

六道轮回的价值指向则是超越轮回,追求解脱.

4、By putting the seven great nails on the narrow paths of samsara and nirvana.

将七根大钉钉于轮回与涅槃之狭路上。

5、 The whole process of rebirths is called samsara.

整个再生的过程就称为轮回。

6、 Not having to be reborn in samsara-vata is beneficial and a source of happiness.

不在轮回中出生是有益的,而且是快乐的泉源。

7、 Heard in the samsara the soul more is tenacious easier to disintegrate.

听说轮回里灵魂越是固执越易瓦解。

8、 Service is the ship by which one can cross the ocean of Samsara.

服务是慈航,藉著它你便能横越生死轮回的海洋。

9、 Heart in sentiment samsara no longer noble.

心留感情中轮回就卜再高贵。

10、 This sentence , when observed carefully, will be enough to set one free samsara.

若能仔细的遵循这句话,就足以使人从轮回中解脱出来。

11、 Prayer is the safety-belt when we are sinking in the ocean of Samsara.

当我们快要掉进轮回的大洋,祷告就是我们的安全带。

12、 Service is the ship by which one can cross the ocean of Samsara.

服务是慈航,借着它你便能横越生死轮回的海洋。

13、 The life, fluctuates in the samsara, life, then eternal in each real instantance.

生活,在轮回中变幻,生命,便永恒于每个真实的瞬间。

14、 If you want to help parents escape Samsara, you have to attain enlightenment first.

如果您想帮助双亲解脱轮回,那您必需先达到证悟!

15、 You have to think of them also as one of the sentient beings in Samsara.

您必需把他们也想成是轮回中的众生之一.

以上是瑞鸿网为您整理的samsara怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于samsa

ra的用法、samsara的释义、sa

msara的相关详情请点击：<https://dict.ruihongw.com/samsara>

